



Manhattan
71 Hester Street
New York, N.Y. 10002
Voice: (212) 226-8410 / Fax: (212) 941-4815

Ms. May W. Lee, Principal

Ms. Olga Lipsky, Assistant Principal

October/November Newsletter

October 7, 2021

Dear Caregivers:

We are sharing some October and November updates. We are off to a great start! Thank you for all your support; arrival and dismissal have gone smoothly with minimal safety concerns. Our teachers will be sharing updates about curriculum, events, and student progress via SchoolCNXT.

The PTA will be setting up Class Parent groups on SchoolCNXT by the end of November. More details will be following about this new venture.

This month many of our extracurricular activities will be starting across the grades. Some other activities will commence mid-year and in the spring.

Fall extracurricular activities – Soccer, Violin, Dance, and Chess

October 11, 2021 – Italian Heritage Day/Indigenous Peoples' Day – Schools will be closed.

October 29, 2021 - Halloween – Festivities will take place in the classroom. Costumes are optional. Please ensure that the child will be comfortable in their costume all day. We cannot help the children disrobe and change into another outfit. If a child can change independently, they may bring in a change of clothes.

November 1 to 9 – PS42's Scholastic Book Fair - We will be hosting our annual fundraiser in collaboration with Scholastic News. More details are coming soon.

November 2, 2021 – Election Day – Students will not be in attendance at school but will have asynchronous work at home.

November 4, 2021 – Parent-Teacher Afternoon and Evening Conference – All students will be dismissed at 11:30AM.

November 11, 2021 – Veteran's Day – Schools will be closed.

November 25, 26 – Thanksgiving Day – Schools will be closed.

Sincerely,

Ms. May W Lee Principal



Manhattan
71 Hester Street
New York, N.Y. 10002

电话: (212) 226-8410 / 传真: (212) 941-4815

10月/11月新消息,

校长 : Ms. May W. Lee

副校长 : Ms. Olga Lipsky,

十月 7, 2021

亲爱家长们:

我们将共享一些 10 月和 11 月的最新消息。我们开学十分顺利! 感谢您的支持;到校上课和放学接送进展依然顺利, 安全隐患降至最低。我们的老师将通过 (学校 APP) SchoolCNXT 分享有关课程、事件和学生进步的最新消息。

PTA 将在 11 月底之前在 SchoolCNXT 上设立班级家长小组。有关这项新小组, 更多细节将随之公布。

这个月, 我们的许多课外活动将跨年级开始。其他一些活动将于年中和春季开始。

秋季课外活动 • 足球、小提琴、舞蹈和国际象棋

2021 年 10 月 11 日 星期一, 意大利传统日/土著人民日 - 学校将关闭。

2021 年 10 月 29 日 - 万圣节 - 庆祝活动将在教室举行。是否装扮是自由的。但请确保孩子整天穿着舒适的服装。我们不能帮孩子们脱衣换上另一套衣服。如果孩子能独立换衣服, 他们可能会换衣服。

11 月 1 日到 9 日 - PS42 的 Scholastic Book Fair 书展 - 我们将与 Scholastic news 合作举办年度筹款活动。更多细节即将公布。

2021 年 11 月 2 日 • 选举日 • 学生将不上学, 但将在家做作业。

2021 年 11 月 4 日 - 下午和晚上家长教师会面 - 所有学生将在上午 11: 30 放学。

2021 年 11 月 11 日 • 退伍军人节 • 学校将关闭。

11 月 25 日, 26 日 - 感恩节 - 学校将关闭。

真诚地

校長 Ms. May Wong Lee